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Zápis z 1. jednání Osadního výboru Vrchoviny konaného 

dne 25.2.2021 od 18:00 hod. před hasičskou zbrojnicí 
 

PŘÍTOMNI: Mgr. Hana Rydlová, Ludmila Horáková, Pavel Fanta, Jiří Anděl, Dis., Pavlína 

Balcarová, Miroslav Jarolímek, Ing. Kateřina Schneiderová 

OMLUVENI:  

HOSTÉ:  

PROGRAM 

 

1. Vyjádření k řešení rekonstrukce kamenného mostu ve Vrchovinách 

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Vyjádření k řešení rekonstrukce kamenného mostu ve Vrchovinách 

 

a) OV Vrchoviny nesouhlasí s navrhovanou variantou č. 2 vzhledu kamenného mostu 
(přístup po rampách dle přiloženého náčrtu). 
 

b) OV Vrchoviny nedoporučuje pokračovat s žádnou variantou rekonstrukce kamenného 

mostu bez projednání a odsouhlasení varianty řešení rekonstrukce mostu vlastníky 

dotčených sousedních pozemků. 

 

c) OV Vrchoviny nemá žádný podklad týkající se stability zbývající konstrukce mostu 
(posudek statika, které by zohlednil možné zatížení mostu do budoucnosti). OV by rád 
znal názor na možné navýšení mostní konstrukce, aby z mostu nevznikla obří U rampa. 

 

 
   

 

 

 

ZAPSAL: Mgr. Hana Rydlová 


